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Referat fra den 15. januar   

   

Ole Rømer-Skolen, afd. Gadehavegårdsvej 1  
17:30-20:00 med forplejning   
  

  
Medlemmer:  
  
    

Pernille Folting, skoleleder   
Stefan Ørsted Petersen, formand  
Emine Kanat, næstformand  
Linda Niebling, souschef   
Camilla Cecilie Bal, sekretariatsleder   
Sultan Yurtseven, lærerrep.   
Annemone Y. Hansen, pædagogrep.  
Dorte Sørensen, lærerrep.  

Karin Schmidt Nielsen, forældrerep.   
Benjamin Elung-Jensen, forældrerep.  
Selim Kurteshi, forældrerep.  
Audrone forældrerep.  
Supplanter:  
Zeynep Köse, forældrerep.  
Narmin Hassan, forældrerep.  
  
  
  

  
  
  

Elever: Medina  

  

Dagsorden  

  

1. Valg af mødeleder  

Emine er valgt  

2. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt  

3. Godkendelse af referat  

Godkendt  

4. Orienteringspunkt Nyt fra:   

• Forpersonen  

Forpersonen siger stor tak til Emine og forældrene for at stå for hele 

processen med Lucia optoget i City2.  

Stien og adgangsvejen ved BKH omkring byggeprojektet er stadig et emne 

som der bliver talt om. Stefan har talt med Bygherre og de vil holde øje med 

trafikken og om der opstår problemer.  

Hegnet bliver trukket længere væk fra skolen, lige så snart de er færdige med 

at arbejde med de store maskiner.   

I forhold til Høringssvaret med Børne og unge politiken havde Politikerne 

modtaget svar fra 10, de eneste skoler der havde sendt høringssvar fra 

Borgerskolen og Ole Rømer skolen.   

Stefan gør opmærksom på at i forhold til MO skal Ole Rømer skolen i 

2025 have 10 modtageklasser.  
 

• Elevrådet  

Der er intet nyt.  
 

• Ledelsen  

Vi har åbent hus i uge 7 en dag pr. matrikel med det overordnet tema MAD.  

Pernille ligger op til at Skolebestyrelsen deltager og er synlige.  

Før sommerferien har Emil Visby søgt en Fond for at kunne få gratis cykler. 

Det er der desværre kommet afslag på.   
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5. Orienteringspunkt Status på MO  

- Nasim som var Task force i SFO har sagt op før jul. Den stilling skal 

SPC slå op igen. Det er stabilt med indskrivninger, det vælter ikke ind, 

men kommer stille og roligt.  

- Sengeløse er fyldt op og derfor skal vi på Ole Rømer igen tage imod 

indskolings elever.  

- I forhold til MO, er der mange elever, der skal sluses ud. Der er på 

nogle årgange mere end 20 elever i løbet af efteråret. 

Når vi kommer tættere på, tager vi det op her i Bestyrelsen igen.  

Modtagelsesopgaven for personalet er til at være i lige nu.   

  

6. Bestyrelsens kommunikation på AULA  

Bestyrelsen ønsker at oprette deres egen gruppe på aula, hvor forælder og 

elever kan skrive til. For at det ikke er alle som svare henvendelser, bliver der 

lagt op til at det er forpersonen og næstforpersonen som besvarer alle 

henvendelser. Men alle medlemmer er velkommen til at skrive til forpersonen 

og næstforpersonen med input til svar på henvendelser.  

Det er der enighed om fra alle.   

  

  

7. Årshjul for bestyrelsesmøderne.   

Det er en god ide at tale om allerede nu, hvad vi gerne vil arbejde med frem 

mod sommerferien. I efteråret kommer der altid mange høringssvar som vi 

skal arbejde med.  

Principper – se evt. på www.skole-foraeldre.dk  

Princip for inklusion Forældre-skole samarbejde  

Princip for toningen af udskolingen  

Princip for Kontaktforældre  

Princip for Forældremøder  

Princip for Sukkerpolitik  

- Økonomi  

- Indskolingshus i BKH (Det skal der tales om over flere møder)  

- Folkeskolens kvalitetsprogram  

  

Til næste møde kommer Cathrine hedder Lindvig som er fra det 

boligsociale. Hun og Linda har et punkt på næste møde om, hvordan man 

kan arbejde videre med forældreinddragelse i forhold til at gå i udskoling 

  

Vi skal have planlagt møderne frem til sommerferien. 25/2, 9/4, 

20/5, 19/6.  

  

8. Evt.   

  

 

http://www.skole-foraeldre.dk/

